



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 24:e mars 2026 kl. 17:15

Plats: Styret, Lilla Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Matilda Svensson [MS]
Vice ordförande: Melker Andersson [MA]
Ekonomiansvarig: Carl Backstig [CB]
SAMO: Clara Carlsson Holter [CCH]
Utbildningsansvarig: Calle Åman [CÅ]
Informationsansvarig: Emilia Rickard [ER]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [MS]
Matilda Svensson förklarar mötet öppnat kl. 16:27
- §2. Val av justeringsperson** [MS]
Mötet väljer Carl Backstig till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [MS]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [MS]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (260310)** [ER]
Mötet godkänner föregående protokoll (260310)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. **Ordförande** [MS]
Arbetat på med pubrundan och projektgruppen. Fixat nya möbler i lokalen. Dagligt arbete. Haft tenta.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Carl Backstig)



- b. *Vice ordförande* [MA]
Mår bra. Förberett inför aspning och pubruna. Haft PA möte med NollK inför mottagningen. Dagligt arbete.
- c. *Ekonomiansvarig* [CB]
Har fixat avtal och börjat förbereda inför ansvarbefrielse på sektionsmöte 4 samt börjat på en preliminär budget. Haft kontakt med andra sektion gällande ekonomin bakom pubrundan, och bistått med budget-hjälp inför pubrundan. I övrigt mycket dagligt arbete med bokföring och övriga ekonomiska frågor på sektionen.
- d. *SAMO* [CCH]
Det är bra, mycket kommande möten så känns som mycket uppbokad tid går där. Har börjat se över policys (som vi inte haft så många av) och SAMO rollen. Dagligt arbete.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AF]
Det är bra med mig, sitter just nu i Hufvudstaden på Female technical engineer event. Har sedan sist fortsatt planera aspning och införandet av Exikit. Startade idag ett nytt samarbete med Sejfa där man kan få festivalbiljetter vid tecknande av hemförsäkring, detta ska publiceras senare i veckan.
- f. *Utbildningsansvarig* [CÅ]
Dagligt arbete, pluggfika, SnH aspning, jobbat med verksamhetsplanen med Matilda, skrivit typ den längsta proposition hittills.
- g. *Informationsansvarig* [ER]
Haft intervju för vakant post. Fixat och PR:at Skitviktigt för LP4 LV1-4. Skapat FB-grupper inför aspningen och fixat inlägg kring Sektionens Dag som PR:ats på de olika sociala kanalerna. Återställt en mail åt SkHål och godkänt HKex asp-posters. Börjat PR:a Pubrundan.

Matilda Svensson

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Emilia Rickard

Sekreterare (Emilia Rickard)

Carl Backstig

Justeringsperson (Carl Backstig)



Beslutsfrågor

§7. Inval Rustet

[MS]

- a. Moa löf till ledamot

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående nominerade.

§8. Inval pFoto

[MS]

- a. Teodor Gulis till ledamot
b. Benjamin Lövgren till ledamot
c. Roxanna Samadi till ledamot

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående nominerade.

§9. Smeknamn - HD

[MS]

Viktor Sköld - Duke
Elias Magnusson - Titan
Alicia Dahlsund - Cece
Alfred Horn - Peking
Hugo Larsson - Bolt
Moa Simonsson - Monster
Annie Phan - Khaos
Hugo Falk - Falck

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

§10. Smeknamn - Rustet

[MS]

Astrid Isaksson - J Banke
Sarune Bublyte - Buno
Lovisa Snygg - Ove
Malin Palm - Biff
Matilda Asp - Haspen
Klara Nord - Bränd
Moa Löf - Evac

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Carl Backstig)



Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

§11. Smeknamn SkHål

[MS]

Nils - Nikki
Malte - Teezy
Maj - Reuben
Elias - Frasse
Emma - Peder
Jakob - Rauken
Tindra - Skalman

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

§12. Smeknamn DSC

[MS]

Filiph - Tjabo
Linus - Fetmats
Lucas - Daros
Rasmus - Katy
Axel - PØlse
Thea - Seger
Frida - Foppa

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

Diskussionsfrågor

§13. Skidresan - Inför möte

[MS]

Diskussion kring möte kring skidresan.

§14. Sektionssamarbete

[MS]

Diskussion kring sektionssamarbete.

Formalia

§15. Övriga frågor

Melker: Kan ni datumen under aspningen?

[MA]

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Carl Backstig)



Svar: Datumen läggs upp i kalendern.

Carl: Vad är planen inför pubrundan?

[CB]

Svar: Det går framåt.

§16. Nästa möte (260407)

[MS]

§17. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

[MS]

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§18. Mötets avslutande

[MS]

Matilda Svensson förklarar mötet avslutat kl. 18:06

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Carl Backstig)